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Protokół z IV posiedzenia Rady ds. Budżetu Obywatelskiego 

 

Data posiedzenia: 26 stycznia 2024 r.  

Czas trwania posiedzenia:  17:30 – 19:00 

Członkowie Rady ds. BO uczestniczący w posiedzeniu:  

1. Lechosław Dzierżak 

2. Michał Guć 

3. Aleksandra Hołomej 

4. Sebastian Jędrzejewski  

5. Kajetan Lewandowski 

6. Paweł Korycki 

7. Kordian Kulaszewicz 

8. Paweł Musiał 

9. Piotr Szpajer 

10. Magdalena Warmowska 

Pozostałe osoby uczestniczące w posiedzeniu:  

1. Anna Dzięczewska (Laboratorium Innowacji Społecznych w Gdyni) 

 

Temat obrad: 

Zasięgnięcie opinii Rady dotyczącej wydzielenia w projektach miejskich puli umożliwiającej mieszkańcom 

zgłaszanie projektów o tematyce związanej z obchodami 100. rocznicy nadania Gdyni praw miejskich.  

Porządek obrad: 

1. Zaprezentowanie propozycji wprowadzenia dodatkowej puli w ramach projektów miejskich 

pn. Jubileuszowy Budżet Obywatelski (JBO). 

2. Rekomendacje Rady dotyczące zagadnień związanych z JBO. 

3. Wolne wnioski. 

 

Przebieg Posiedzenia:  

Ad.1.  

Przewodniczący Rady ds. BO omówił prezentację. Prezentowana propozycja stanowiła punkt wyjścia do 

dyskusji nad określeniem maksymalnej wartości projektu miejskiego składanego w ramach JBO oraz procedury 

wyboru  projektów podczas głosowania. 
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Ad.2.  

W zakresie maksymalnej wartości projektu JBO Rada rekomenduje kwoty między 200.000 zł a 250.000 zł, aby 

stworzyć możliwość realizacji więcej niż jednego projektu miejskiego, spełniającego założenia zakresu 

tematycznego (działania popularyzujące historię miasta lub wspierające budowanie lokalnej wspólnoty).  

W zakresie liczby oddawanych głosów, przy założeniu, że łącznie na projekty z puli KBO i JBO każdy mieszkaniec 

może oddać 3 głosy, Rada rekomenduje:  

• w sytuacji rozdzielenia KBO i JBO na osobne karty, aby maksymalnie dwa głosy były oddawane na 

projekty z JBO (gdzie z puli 1 mln zł mogą być zrealizowane co najmniej 4 projekty), a jeden na projekty 

z KBO (gdzie z puli 2 mln zł mogą być zrealizowane co najmniej 2 projekty); 

• w sytuacji, gdyby głosowanie odbyło się na jednej karcie (projekty KBO i JBO razem), aby mieszkańcy 

mogli swobodnie przydzielać głosy na projekty z wyodrębnionych zakresów.  

Ad.3. 

W ramach wolnych wniosków zgłoszone były następujące tematy: 

Zaproponowano pochylenie się nad wątkiem, aby w BO preferencyjnie były traktowane projekty adresowane 

dla osób z niepełnosprawnościami, np. poprzez wskazanie puli dedykowanej OzN. W konsekwencji pojawił się 

pomysł zaproszenia na Radę ds. BO przedstawicieli środowiska OzN, by powiedzieli, jak spostrzegają BO w 

kontekście ich potrzeb i co w nim wdrożyć, by proces ten był bardziej przyjazny. 

 

Protokół sporządziła: 

Anna Dzięczewska 

 

 

 

 

 


